
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 4. november 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 134
Vil ministeren redegøre for, om der i perioden 2007-2016 er andre eksempler
på, at de indledende MRSA-redegørelser eller lignende materiale til ministre
har omfattet anbefalinger fra DTU, som efterfølgende er blevet ændret eller
fjernet inden orientering af forligskredsen eller Folketinget? Hvem har i givet
fald taget initiativ til sådanne ændringer, hvem har anmodet om at anbefalin-
gerne udelades, og hvem har besluttet at udelade anbefalingerne i sidste en-
de, jf. MOF alm. del - spm. 133?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Simon Kollerup (S), Andreas Steenberg
(RV), Trine Torp (SF), Peder Hvelplund (EL) og Christian Poll (ALT).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 14. november 2016.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgerne på Simon.Kollerup@ft.dk, An-
dreas.Steenberg@ft.dk, Trine.Torp@ft.dk, peder.hvelplund@ft.dk, Christi-
an.Poll@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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